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UMiG.0002.5.2024 

Protokół 

V Nadzwyczajna sesji Rady Miejskiej w Rozprzy 

w dniu 12 września 2024 r. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński otworzył V nadzwyczajną sesję Rady 

Miejskiej w Rozprzy w dniu 12 września 2024 r. o godz. 14.00 oraz przywitał wszystkich obecnych na 

sesji.  

Następnie powiedział, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

W dalszej kolejności przypomniał, że zgodnie z przepisami RODO podczas prowadzonych dyskusji  

w trakcie sesji nie należy używać danych osób prywatnych. 

Następnie poprosił radnych o potwierdzenie obecności na tabletach. 

Podczas sesji obecni byli radni: 

1) Agata Bartkowska 

2) Marcin Boryca 

3) Mateusz Dębski 

4) Konrad Jachimowski 

5) Robert Kabziński 

6) Agnieszka Majewska 

7) Anna Pawłowska 

8) Piotr Pawłowski 

9) Agnieszka Piwowarska 

10) Teresa Sikorska 

11) Bożena Sitarz 

12) Zbigniew Stańczak 

13) Przemysław Stępień 

14) Krystian Uniszewski 

Nieobecny był radny Andrzej Barański. 
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Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk 

2) Zastępca Burmistrza – Małgorzata Wrzeszcz 

3) Skarbnik Gminy – Bogdan Górecki 

4) Zastępca Kierownika Referatu Rozwoju i Promocji – Anna Toma 

5) Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki Przestrzennej – Daniel 

Dybalski  

6) Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy w Rozprzy – Julian Misztela 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad 

 

Porządek obrad realizowany był w następującym brzmieniu: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2) Przedstawienie porządku obrad 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy Rozprza na rok 2024 

4) Zamknięcie obrad 

Punkt 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy Rozprza na rok 2024 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że proponowane zmiany związane są z: 

- przygotowaniem dokumentacji do inwestycji pod nazwą termomodernizacja budynku 

komunalnego w Niechcicach – planowany koszt 60 000,00 zł; 

- przygotowaniem dokumentacji projektowej oraz legalizacyjnej dot. przebudowy budynku 

komunalnego w Łochyńsku – kwota 10 000,00 zł; 

- przygotowaniem dokumentacji do inwestycji pod nazwą budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w Rozprzy – kwota 30 000,00 zł (planowane jest złożenie wniosku  

o dofinansowanie inwestycji); 

- przygotowanie dokumentacji projektowej i legalizacyjnej  boiska do siatkówki plażowej                                

w Rozprzy – kwota 5 000,00 zł; 
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Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował o dokonaniu zmiany między paragrafami                       

dot. wydatków rzeczowych i usług w ramach realizacji programu Czyste Powietrze; 

Skarbnik powiedział także, że proponowane zmiany nie zmieniają wielkości dochodów i wydatków 

budżetu oraz nie zmienia się planowany deficyt i planowany do zaciągnięcia kredyt. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk, który poinformował o możliwościach 

pozyskania środków zewnętrznych na termomodernizacje budynku komunalnego w Niechcicach, 

które mogą zostać przeznaczone na wymianę dachu, elewacji, podłogi i źródła ogrzewania. Kwota 

zaproponowana w zmianach budżetowych obejmuje także koszty wyprostowania aspektów 

prawnych dotyczących tego budynku. 

Kolejną sprawą poruszoną przez Burmistrza była przebudowa budynku komunalnego w Łochyńsku, 

którego część wymaga zalegalizowania, aby móc przygotować dokumentację i starać się o pozyskanie 

środków na przebudowę.  

Jeżeli chodzi o budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Rozprzy Burmistrz 

Rozprzy – Paweł Kowalczyk powiedział o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na tą 

inwestycje, a następnie poprosił o zabranie głosu w tej sprawie Zastępcy Kierownika Referatu 

Rozwoju i Promocji – Annę Toma. 

Zastępca Kierownika Referatu Rozwoju i Promocji – Anna Toma przedstawiła perspektywę uzyskania 

wsparcia finansowego na termomodernizację budynku komunalnego w Niechcicach przez udział  

w naborze dotyczącym działań FELD.02.01 Efektywność energetyczna oraz potrzebę opracowania 

dokumentacji technicznej, która będzie służyć zebraniu informacji o aktualnej kondycji budynku  

i umożliwi aplikowanie o środki na podstawie opracowanego wniosku o dofinansowanie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Rozprzy Teresa Sikorska pytała o ważność dokumentacji 

technicznej i innych dokumentów projektowych. 

Zastępca Kierownika Referatu Rozwoju i Promocji – Anna Toma powiedziała, że w przypadku 

ważności projektów lub kosztorysów dokumentacja sporządzona raz jest ważna co najmniej                       

3 lata (może ulec konieczności zaktualizowania), zatem opracowana dokumentacja będzie punktem 

wyjścia do potencjalnie kolejnych działań w kolejnych latach. 

Radna Rady Miejskiej w Rozprzy Anna Pawłowska zadała pytanie dotyczące użyteczności publicznej, 

pod którą szykowany jest budynek komunalny w Niechcicach. 
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Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk odpowiedział, że w budynku komunalnym w Niechcicach ma 

powstać Dom Kultury i Biblioteka oraz świetlica dla najmłodszych, a także salę widowiskową. 

Następnie burmistrz poprosił Annę Toma o opisanie projektu nowego punktu selektywnej zbiórki 

opadów komunalnych przy ZGKG w Rozprzy. 

Zastępca Kierownika Referatu Rozwoju i Promocji – Anna Toma poinformowała o możliwości 

pozyskania wsparcia na utworzenie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych                            

(w skrócie PSZOK) z funduszu europejskiego dla województwa łódzkiego z bieżącej perspektywy 

finansowej. Środki w ramach trwającego naboru to aż 69 mln zł. 

Radna Rady Miejskiej w Rozprzy Teresa Sikorska zapytała o jaką kwotę będziemy aplikować                      

w w/w naborze i dlaczego opracowany będzie PFU, a nie pełna dokumentacja. 

Zastępcy Kierownika Referatu Rozwoju i Promocji – Annę Toma powiedziała, że na ten moment 

szacuje się koszt inwestycji na 1,2 mln zł brutto. 

Następnie Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki Przestrzennej Daniel 

Dybalski wyjaśnił, że Program Funkcjonalo-Użytkowy nie jest dokumentacją projektowo-

kosztorysową, a jest on uproszczoną dokumentacją, która jest prostszym i dużo krótszym 

rozwiązaniem.  

Następnie głos zabrał Radny Rady Miejskiej w Rozprzy Przemysław Stępień, który zapytał dlaczego 

Gmina ma legalizować coś co jest już wykonane. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki Przestrzennej Daniel Dybalski 

powiedział, że boisko do piłki plażowej nie było zadaniem inwestycyjnym i nie było dokonane 

zgłoszenie na to boisko do Starostwa. Boisko do piłki plażowej zostało wykonane podczas inwestycji 

gminnej dotyczącej budowy boiska przyszkolnego.  

Wiceprzewodnicząca Teresa Sikorska zapytała się o całkowity koszt inwestycji boiska. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki Daniel Dybalski powiedział,  

że nie ma informacji na ten temat. 

Radna Rady Miejskiej w Rozprzy Agnieszka Piwowarska zapytała czy inne budynki komunalne na 

terenie gminy posiadają pełną dokumentację prawną. 

 Burmistrz poinformował, że sukcesywnie będzie sprawdzana dokumentacja każdego budynku 

komunalnego na terenie gminy. 



Protokół V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Rozprzy w dniu 12 września 2024 r. 

5 

Radny Rady Miejskiej w Rozprzy Przemysław Stępień  poprosił o wstępny kosztorys, w których będą 

zawarte kwoty o których mówiono podczas sesji. 

Burmistrz poinformował, że koszty projektu będą znane dopiero po rozstrzygnięciu zapytania. 

Po przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński poinformował, że uchwała została 

przegłosowana jednogłośnie. 

Punkty 4 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński podziękował za udział w obradach 

i zamknął V nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rozprzy. 

Obrady zakończono o godz. 15.00 dnia 12 września 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                                            w Rozprzy   

                                                                                                                                     Robert Kabziński 

Inspektor  

Aleksandra Jarosz 

 


